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Styrelseprotokoll Svanskogens Golf, 2024-10-13            
 
Plats: Klubblokalen. 
 
Närvarande: Annika Locander, Jan Willner, Per Funke, Bengt Sjödahl, Sven-Rune Wiker,  
                       Ulf Bäcker 
 
§ 1 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Dagordning föredrogs och godkändes. 
 
§ 3 Föregående protokoll föredrogs och godkändes. 

• Naturstig idén är nu presenterad för skolan och redovisas nästa möte 

• Stora green klipparen kommer att gås igenom av Reinholdsson.  
Kommer att säljas till våren Ulf ansvarig för genomförandet 

• Åtelkamerorna kommer att tas ner och bilder/film kommer att redovisas nästa 
möte Ulf ansvarig. 

• Skyddsnätet vid 5.ans tee kvar att åtgärda samt att det är uppsatt ett nytt 
skyddsplank vi 1.ans Röda Tee. 

• Kameraövervaknings skyltarna kommer att monteras upp till våren. 

• Sammanställning av arbetsinsatserna kommer att ske till årsavslutningen. 
Bengt sammanställer. 

• De formella breven som skulle skickas till Skidklubben och Jordägarna kommer 
att ske senare på grund av brev från Stora Enso (Jordägare) se Pos. 5.  

• Kontakten med VBU för planering av de nya hålen kommer att ske till våren. 
 
§ 4 Ekonomi 

Ekonomin ser god ut och vi ligger bra till mot budget där även greenfee budgeten har 
uppnåtts med god marginal med över 1400 greenfee gäster. 

 
 
§ 5 Rapporter  

• Alla tävlingar är nu avslutade och vi fortsätter i de olika cuperna. 

• Ulf tar kontakt med Ludvika kommun gällande utvärdering av våra 
feriearbetare. 
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§6 Arbetsmiljö 

Följande redovisning om arbetsmiljön 

 Yttermiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st 

Olyckor 0st 
 

Arbetsmiljö: 

Incidenter/Tillbud 6st Nära bollträff 2st Halkat på banan i samband 
med regn 

Olyckor 0st. 
 
 

§ 7 Inkomna skrivelser  
Det har inkommit ett brev från Stora Enso med information att det kommer att skapas 
2 st. nya bolag som kommer att ansvara för marken som vår golfbana ligger på.  
Bengt fick i uppdrag att kontakta Stora Enso om vad detta innebär gällande vårat 
arrende av marken som golfbanan ligger på. 
Nuvarande arrende löper fram till 2030-12-31. 

  
§8 Övriga frågor 
 

• Caverion kommer att installera el till den fixade containern så vi får ljus och el-
uttag där 
Samtidigt kommer vi att gräva ett dike som vi kan förbereda att  lägga en kabel 
i till eventuella ställ platser för husbil eller husvagn. 

• Det ska göras en revision av var vi är med bevattningssystemet för banan. Det 
är ganska mycket materiel kvar som vi eventuellt kan lämna tillbaka. 

• Avslutningsfesten kommer att ske på Kyrkbacken den 16/11–2024 kl. 19.00. 
Ulf ansvarar för lokalbokning sam mat från Värdshuset.  
Bengt för in det på hemsidan samt på Facebook 

• Sven-Rune ordnar priser och presentkort till avslutningsfesten. 

• Styrelsen beslöt att nya medlemmar som betalar från den 15 oktober får spela 
fritt resten av detta år samt nästa år. Medlemspris för 2025 är 1400kr 

• Styrelsen beslöt att Årsmötet kommer att vara den 16/3–2025 på Kyrkbacken 
kl. 14.00 
 
 

§ 9 Nästa möte 
 Nästa möte är den 10 november 2024, kl. 14.00. 

Plats: Svanskogens klubblokal 
 
§ 10 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
       

Bengt Sjödahl   Jan Willner 
 Sekreterare   Mötes Ordförande 


